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1) Heeft dit ook consequenties voor de begroting van de gemeente Twenterand? 

 

 

De Eerste Kamer heeft niet ingestemd met het asbestdakenverbod vanaf 

1 januari 2025. Het is onduidelijk hoe de minister dit besluit van de Eerste 

Kamer gaat verwerken.  

De aanwezigheid van asbest blijft een vraagstuk als het gaat om het creëren 

van een gezonde leefomgeving.  Om deze reden blijven wij vasthouden aan het 

ambitieniveau van het coalitieakkoord om in 2022 70% van de asbestdaken 

gesaneerd te hebben. 

 
 

2) In hoeverre zijn er potjes gereserveerd of begroot die verband houden met 

sanering van asbest en stimuleringsregelingen hiervan? 

 

 

Er is budget ( eenmalig € 112.762) beschikbaar voor het uitwerkingsplan. Ook 

is er budget voor de kosten van de gratis inname van asbest dakmateriaal tot 

35m2. 

 
 

3) Kunnen we hier alvast rekening mee houden bij de kadernota? 

 

 

In het Kadernota is een voorstel opgenomen voor het Stimuleringsfonds 

asbest. Om het ambitieniveau te kunnen behalen blijft dit Voorstel in de 

Kadernota staan. 

 
 


